Our Town

We live in Usinsk. It's a small town with the population of about 60 thousand people situated near the river Usa in the north-east of the Komi Republic. Usinsk is young it was founded in 1975. It is a multinational town, the people of many nationalities live here - the Russians, the Ukranians, the Tatars, the Komis, the Bashkirs and so on. 

The climate is severe, the winter is cold and long it lasts for 6-8 months, the spring and the summer are short and cool. 

Usinsk district is rich in oil, so they get oil here. There are many industrial enterprises in it connected with oil extraction, they are , and others. There are some joint - ventures such as , , and others where the specialists from Canada, the USA, Great Britain, France work. In autumn 1994 our Usinsk became world - known as the town where the greatest ecological catastrophy took place. The old oil pipeline was broken, a lot of oil and products streamed on and in the ground, flew into the rivers and their tributaries. The news has quickly spread in the world, many foreign correspondents visited Usinsk in November 1994. called this a great ecological catastrophe but our Komi oil bosses called it only a local incident without much consequences. The rescue operation I has been done to clean the banks of the rivers and the nearest places covered (polluted) with oil and oil products. The old broken pipeline was changed with the new one. I think, it's such an unpleasant event in the life of our town. 

As our town is young we have no theatres and museums, historical and memorial places. But we have a cinema, the Palace of Technics a swimming-pool, a hockey stadium, the House for Schoolchildren where there are a lot of different clubs, studios for teenagers and a lot of pupils attend them. 

There is also a musical and art school, seven schools, many kindergartens. There is an airport and a railway station and our people can go to Moscow, Syktyvkar, Ufa, Kazan by plane and by train. 

Our town is surrounded by forests, there are also small rivers and lakes. Our people like to spend weekends in the forests picking mush-rooms and berries in autumn, skiing in winter and in early spring. Our men and boys are fond of fishing. 

As for me, I like my town, it's so lovely. 

Перевод текста: Our Town 

Мы живем в Usinsk. Это - маленький город с населением приблизительно 60 тысяч человек, расположенных около речного Usa на северо-востоке Республики Komi. Usinsk молод, это было основано в 1975. Это - многонациональный город, люди многих наций, живых здесь - русские, Украинцы, татары, Komis, Башкиры и так далее. 

Климат серьезен, зима холодна и длинна, это длится в течение 6-8 месяцев, весна и лето коротки и прохладны. 

Район Usinsk богат нефтью, таким образом они получают нефть здесь. Есть много индустриальных предприятий в связанном с нефтяным извлечением, они , и другие. Есть некоторое соединение - предприятия, типа , , и другие, где специалисты из Канады, США, Великобритании, работы Франции. Осенью 1994 наш Usinsk стал миром - известный как город, где самый большой экологический catastrophy имел место. Старый нефтепровод был сломан, много нефти и продуктов текло на и в основании, летело в реки и их данников. Новости быстро распространились в мире, много иностранных корреспондентов посетили Usinsk в ноябре 1994. названный этим большая экологическая катастрофа, но наши нефтяные боссы Komi назвала это только местным инцидентом без больших последствий. Спасательная операция я был сделан, чтобы чистить банки рек и самых близких мест, покрытых (загрязненный) с нефтяными и нефтяными продуктами. Старый сломанный трубопровод был изменен с новым. Я думаю, это - такой неприятный случай в жизни нашего города. 

Поскольку наш город молод, мы не имеем никаких театров и музеев, исторических и мемориальных мест. Но мы имеем кино, Дворец Техники плавательный бассейн, хоккейный стадион, Дом для Школьников, где есть много различных клубов, студии для подростков и большого количества учеников посещают их. 

Есть также музыкальная и художественная школа, семь школ, много детских садов. Есть аэропорт и железнодорожная станция, и наши люди могут пойти в Москву, Сыктывкар, Уфу, Казань самолетом и поездом. 

Наш город окружен лесами, есть также маленькие реки и озера. Наши люди любят проводить уикэнды в лесах, выбирающих грибы и ягоды осенью, ходящий на лыжах зимой и в начале весны. Наши мужчины и мальчики любят лов рыбы. 

Что касается меня, я люблю мой город, это настолько прекрасно.

